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Ob e c  Ok ol i čn á  n a  O s tr ov e  

ZÁ PI S NI C A  

z o  I V .  za sad nu t ia  Ob e cn éh o  z as tup i te ľ s t v a  ob ce  Ok ol i čn á  n a  Os t ro v e  

konaného v zasadačke obecného úradu v Okoličnej na Ostrove dňa 5. 6. 2019 
 

Prítomní :   
- starosta obce:   Ing. Iveta Feketeová, 
- vedúci oddelenia  

technických služieb: Ing. Attila Kulcsár Szabó, 
- vedúca úradu:  Ing. Adriana Tóthová, 
- hlavná kontrolórka:  JUDr. Ing. Iveta Némethová, 
- poslanci:  Štefan Antala, Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, Andrej 

Farkas, Bc. Zoltán  Kucsora, MVDr. Ferdinand Kulcsár, Mgr. 
Tivadar Török  

 
Program zasadnutia:    

  
1. Zahájenie - schválenie programu zasadnutia, schválenie zapisovateľa a overovateľov    

zápisnice 
2. Interpelácie 
3. Záverečný účet a hodnotenie výsledku hospodárenia obce Okoličná na Ostrove za rok 

2018 
4. Uplatnenie výnimky zo zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy podľa 

§ 4 ods. 5) zákona č. 583/2004 Z. z. 
5. Zmena rozpočtu obce Okoličná na Ostrove na rok 2019- Rozpočtové opatrenie č.2 
6. Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Okoličná na Ostrove na II. polrok 

2019 
7. Správa o kontrolnej činnosti HKO za rok 2018 pre Obecné zastupiteľstvo v Okoličnej 

na Ostrove 
8. Vyhodnotenie obchodnej verejnej súťaže na predaj pozemku, parcely registra „C“ p. č. 

3/3 o výmere 643 m2, záhrady vo vlastníctve obce Okoličná na Ostrove 
9. Návrh na schválenie prenájmu nebytových priestorov  vo vlastníctve Obce Okoličná na 

Ostrove, predajne o výmere 201 m2  a skladu o výmere 79 m2 spolu  280 m2 na adrese 
Okoličná na Ostrove, Nitrianska ul. 381, v dome so súp. č. 381 na parcele č.877/91, 
vedenom na LV č. 1561 v k. ú. Okoličná na Ostrove z dôvodu hodného osobitného 
zreteľa  

10. Správa HKO o kontrole vedenia personálnej evidencie zamestnancov obce 
11. Informatívna správa o činnosti Spoločného obecného úradu v Kolárove na úseku 

preneseného výkonu štátnej správy v oblasti stavebného konania, vyvlastňovacieho 
konania a pozemných komunikácií vrátane finančného vyčíslenia výdavkov za rok 2018 
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12. Informácia o rozpočte výdavkov Spoločného obecného úradu v Kolárove na úseku 
stavebného konania a pozemných komunikácií na rok 2019 a návrh Dodatku č. 8 k 
Zmluve o zriadení spoločného obecného úradu na výkon prenesených právomocí na 
úseku stavebného konania a pozemných komunikácií  

13. Informácia starostky 
14. Diskusia 
15. Záver 

 

Priebeh zasadania: 

Zasadnutie prebiehalo od 18:10 hod. do 20:25 hod. 

 Pani starostka obce privítala prítomných poslancov. Skonštatovala, že na zasadnutí OZ 
je prítomných 6 poslancov, teda OZ je uznášania schopné. Prítomných oboznámila 
s navrhovaným programom zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Okoličná na Ostrove. Za 
overovateľov zápisnice boli navrhnutí páni poslanci Andrej Farkas a Bc. Zoltán Kucsora a za 
zapisovateľku Ing. Adriana Tóthová. Pripomienky k programu rokovania, ani k osobám 
overovateľov a  zapisovateľky zo strany prítomných poslancov neodzneli, takže sa pristúpilo 
k hlasovaniu. 
  
Obecné zastupiteľstvo program zasadnutia OZ ako aj zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
schválilo jednohlasne uznesením č. 26/2019. 
Výsledky hlasovania:                           

prítomní:   6 (Štefan Antala , Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand Kulcsár, Mgr. 
Tivadar Török)  

za:               6 (Štefan Antala , Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand Kulcsár, Mgr. 
Tivadar Török)               

proti:         0                                      
                                   zdržal/a sa:   0  

neprítomní pri hlasovaní:     3 (Andrej Farkas, Anita Nagyová, Vidor 
Olláry) 

 
Interpelácia 
V rámci tohto bodu programu neodzneli žiadne pripomienky zo strany prítomných. 
 
Záverečný účet a hodnotenie výsledku hospodárenia obce Okoličná na Ostrove za rok 2018 
Pani starostka informovala prítomných, že záverečný účet bol vyvesený 8. 4. 2019, spolu s 
pozvánkou bol poslancom zaslaný aj tento materiál, ako aj správa nezávislého audítora, 
stanovisko HK a správa o hospodárení za rok 2018. Pani hlavná kontrolórka uviedla, že vo 
svojej správe k záverečnému účtu navrhla vymáhanie pohľadávok z minulých rokov. Ďalšie 
pripomienky k záverečnému účtu neodzneli a pristúpilo sa k hlasovaniu o uznesení č. 27/2019. 
Poslanci OZ jednohlasne schválili uznesenie č. 27/2019 k návrhu Záverečného účtu 
a hodnoteniu hospodárenia obce Okoličná na Ostrove za rok 2018. 
. 
Výsledky hlasovania:                          

prítomní:   6 (Štefan Antala , Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand Kulcsár, Mgr. 
Tivadar Török)  
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za:               6 (Štefan Antala , Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand Kulcsár, Mgr. 
Tivadar Török)               

proti:         0                                      
                                   zdržal/a sa:   0  

neprítomní pri hlasovaní:     3 (Andrej Farkas, Anita Nagyová, Vidor 
Olláry) 

 
Uplatnenie výnimky zo zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy podľa § 4 
ods. 5) zákona č. 583/2004 Z. z. 
Pani starostka informovala poslancov, že pre obce do 2000 obyvateľov nie je povinnosťou 
zostavovať programový rozpočet.  
Na zasadnutie OZ sa dostavil pán poslanec Andrej Farkas o 18:15 hod. 
V rámci diskusie k tomuto bodu programu pani Tóthová vysvetlila prítomným rozdiel medzi 
programovým rozpočtom a rozpočtom zostaveným na rok 2019. 
Následne poslanci OZ hlasovali o uznesení č. 28/2019. 

Výsledky hlasovania:                          
prítomní:   7 (Štefan Antala , Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 

Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Mgr. Tivadar Török)  

za:               7 (Štefan Antala , Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Mgr. Tivadar Török)              

proti:         0                                      
                                   zdržal/a sa:   0  

neprítomní pri hlasovaní:     2 (Anita Nagyová, Vidor Olláry) 
 
Zmena rozpočtu obce Okoličná na Ostrove na rok 2019 - Rozpočtové opatrenie č.2 
Návrh rozpočtového opatrenia a dôvodová správa boli poslancom OZ doručené spolu 
s pozvánkou. V úvode pani starostka informovala, že po vyhodnotení cenových ponúk na 
rekonštrukciu hasičskej zbrojnice je potrebné ešte navýšiť rozpočet na túto rekonštrukciu 
o 1 100,00 eur. Táto zmena nebola v zaslanom materiáli zapracovaná. Následne sa slova ujala 
pani poslankyňa Csernyánszka, ktorá požadovala vysvetlenie navrhovaných zmien jednotlivo. 
Na jej otázky odpovedala pani Tóthová. Jej vysvetlenia neboli v každom prípade pre pani 
poslankyňu uspokojujúce. Okrem iného uviedla, že nechápe ako je možné, že na schválený 
objem mzdových prostriedkov, neboli plánované odvody z miezd v dostatočnej výške. Pani 
hlavná kontrolórka uviedla, že v prípade potreby je možné robiť úpravy rozpočtu do konca roka. 
Pani poslankyňa Csernyánszka navrhla, aby boli schválené iba nevyhnutné úpravy, a to iba 
úpravy kapitálových výdavkov, ktoré by mohli byť financované z bežných výdavkov. Pani  
Tóthová uviedla, že zákon dovoľuje čerpať prostriedky rezervného fondu iba na kapitálové 
výdavky a finančné operácie. Treba zvážiť, že ak sa  bežné príjmy použijú na úhradu 
kapitálových výdavkov, v prípade, že v budúcnosti nastane neočakávaná udalosť na riešenie 
ktorej budú potrebné bežné príjmy, ktoré v tom čase nebudú v dostatočnom objeme nebude mať 
obec možnosť túto situáciu riešiť. Následne sa poslanci zhodli na návrhu pani poslankyne 
Csernyánszkej upraviť iba rozpočet na kapitálové výdavky (kompostáreň, hasičskú zbrojnicu, 
zastrešenie verejného priestranstva), ale z prostriedkov rezervného fondu v celkovej výške 
8 100,00 Eur. 
Pán poslanec Farkas navrhol z rezervného fondu opraviť strechu krajčírskej dielne a navrhol 
úpravu rozpočtu vo výške 10 000,00 eur na vypracovanie projektovej dokumentácie na 
rekonštrukciu strechy a rekonštrukciu strechy krajčírskej dielne z rezervného fondu. 
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Pán poslanec Kucsora navrhol zvážiť prípadný predaj rodinného domu so súpisným číslom 59. 
Následne poslanci OZ hlasovali o uznesení č. 29/2019  nasledovne: 

Výsledky hlasovania:                          
prítomní:   7 (Štefan Antala , Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 

Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Mgr. Tivadar Török)  

za:               7 (Štefan Antala , Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Mgr. Tivadar Török)              

proti:         0                                      
                                   zdržal/a sa:   0  

neprítomní pri hlasovaní:     2 (Anita Nagyová, Vidor Olláry) 
a o uznesení č.. 30/2019, ktorým schválili vypracovanie znaleckého posudku na rodinný dom 
so súpisným číslom 59 nasledovne: 

Výsledky hlasovania:                          
prítomní:   7 (Štefan Antala , Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 

Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Mgr. Tivadar Török)  

za:               7 (Štefan Antala , Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Mgr. Tivadar Török)              

proti:         0                                      
                                   zdržal/a sa:   0  
                                  neprítomní pri hlasovaní:     2  
 
Plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce Okoličná na Ostrove na II. polrok 2019 
Materiál bol poslancom doručený spolu s pozvánkou. Členovia OZ nemali k predloženému 
plánu kontrolnej činnosti žiadne pripomienky. O uznesení č. 31/2019 hlasovali poslanci 
nasledovne: 

Výsledky hlasovania:                          
prítomní:   7 (Štefan Antala , Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 

Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Mgr. Tivadar Török)  

za:               7 (Štefan Antala , Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Mgr. Tivadar Török)              

proti:         0                                      
                                   zdržal/a sa:   0  

neprítomní pri hlasovaní:     2 (Anita Nagyová, Vidor Olláry) 
 
Správa o kontrolnej činnosti HKO za rok 2018 pre Obecné zastupiteľstvo v Okoličnej na 
Ostrove 
Správa o kontrolnej činnosti HKO za rok 2018 bola poslancom OZ doručená spolu 
s pozvánkou. Pani kontrolórka sa poslancom ospravedlnila za neskoré predloženie správy. 
Poslanci nemali pripomienky k správe o kontrolnej činnosti a o uznesení č. 32/2019 hlasovali 
nasledovne: 

Výsledky hlasovania:                          
prítomní:   7 (Štefan Antala , Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 

Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Mgr. Tivadar Török)  
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za:               7 (Štefan Antala , Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Mgr. Tivadar Török)              

proti:         0                                      
                                   zdržal/a sa:   0  

neprítomní pri hlasovaní:     2 (Anita Nagyová, Vidor Olláry) 
 
Pán poslanec Farkas navrhol doriešiť v rámci úprav rozpočtu kúpu posilňovacieho stroja pre 
posilňovňu. Úprava rozpočtu by spočívala v znížení rozpočtu výdavkov na opravu a údržbu 
priestorov v MKS a v navýšení rozpočtu výdavkov na všeobecný materiál pre šport vo výške 
800,00 eur. Táto úprava rozpočtu by mala byť vykonaná rozpočtovým opatrením č. 3 
Poslanci OZ hlasovali o uznesení č. 33/2019 nasledovne: 

Výsledky hlasovania:                          
prítomní:   7 (Štefan Antala , Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 

Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Mgr. Tivadar Török)  

za:               7 (Štefan Antala , Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Mgr. Tivadar Török)              

proti:         0                                      
                                   zdržal/a sa:   0  

neprítomní pri hlasovaní:     2 (Anita Nagyová, Vidor Olláry) 
 
Vyhodnotenie obchodnej verejnej súťaže na predaj pozemku, parcely registra „C“ p. č. 3/3 
o výmere 643 m2, záhrady vo vlastníctve obce Okoličná na Ostrove 
Pani starostka informovala prítomných, že do obchodnej verejnej súťaže na predaj pozemku 
bola predložená iba jedna ponuka. Túto ponuku predložil obyvateľ obce Zoltán Horváth 
a ponúkol cenu vo výške 2,- eur/m2, t. j. 1 286,00 eur za celý pozemok. 
Poslanci hlasovali o uznesení č. 34/2019 nasledovne: 

Výsledky hlasovania:                          
prítomní:   7 (Štefan Antala , Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 

Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Mgr. Tivadar Török)  

za:               7 (Štefan Antala , Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Mgr. Tivadar Török)              

proti:         0                                      
                                   zdržal/a sa:   0  

neprítomní pri hlasovaní:     2 (Anita Nagyová, Vidor Olláry) 
 
Návrh na schválenie prenájmu nebytových priestorov  vo vlastníctve Obce Okoličná na 
Ostrove, predajne o výmere 201 m2  a skladu o výmere 79 m2 spolu  280 m2 na adrese Okoličná 
na Ostrove, Nitrianska ul. 381, v dome so súp. č. 381 na parcele č.877/91, vedenom na LV č. 
1561 v k. ú. Okoličná na Ostrove z dôvodu hodného osobitného zreteľa  
Pani starostka prečítala návrh uznesenia, o ktorom poslanci hlasovali o uznesení č. 35/2019 
nasledovne: 

Výsledky hlasovania:                          
prítomní:   7 (Štefan Antala , Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 

Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Mgr. Tivadar Török)  
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za:               7 (Štefan Antala , Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Mgr. Tivadar Török)              

proti:         0                                      
                                   zdržal/a sa:   0  

neprítomní pri hlasovaní:     2 (Anita Nagyová, Vidor Olláry) 
Uznesenie bolo schválené 3/5 väčšinou všetkých poslancov 

Správa HKO o kontrole vedenia personálnej evidencie zamestnancov obce 
Pani hlavná kontrolórka informovala prítomných o výsledkoch kontroly, ktorú vykonala 
v období marec – apríl 2019 a ktorej predmetom boli osobné spisy a ich súlad s platnou 
legislatívou, ktorá sa zmenila od .1.2019. Uviedla, že kontrolou neboli zistené žiadne 
nedostatky. 
Pani poslankyňa Csernyánszka sa opýtala, koľko zamestnancom má obecný úrad a na aký 
úväzok. Odpoveď bola, že 15 zamestnancov, z ktorých sú 3 na znížený úväzok 0,2%, 0,4% 
a 0,6% a jedna zamestnankyňa je na materskej dovolenke. 
Poslanci hlasovali o uznesení č. 36/2019 nasledovne: 

Výsledky hlasovania:                          
prítomní:   7 (Štefan Antala , Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 

Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Mgr. Tivadar Török)  

za:               7 (Štefan Antala , Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Mgr. Tivadar Török)              

proti:         0                                      
                                   zdržal/a sa:   0  

neprítomní pri hlasovaní:     2 (Anita Nagyová, Vidor Olláry) 
 
Informatívna správa o činnosti Spoločného obecného úradu v Kolárove na úseku 
preneseného výkonu štátnej správy v oblasti stavebného konania, vyvlastňovacieho konania 
a pozemných komunikácií vrátane finančného vyčíslenia výdavkov za rok 2018 
Materiál bol poslancom zaslaný spolu s programom. K zaslanému materiálu neboli žiadne 
pripomienky. Poslanci OZ hlasovali o uznesení č. 37/2019 nasledovne: 
Poslanci hlasovali o uznesení č. 37/2019 nasledovne: 

Výsledky hlasovania:                          
prítomní:   7 (Štefan Antala , Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 

Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Mgr. Tivadar Török)  

za:               7 (Štefan Antala , Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Mgr. Tivadar Török)              

proti:         0                                      
                                   zdržal/a sa:   0  

neprítomní pri hlasovaní:     2 (Anita Nagyová, Vidor Olláry) 
 
Informácia o rozpočte výdavkov Spoločného obecného úradu v Kolárove na úseku 
stavebného konania a pozemných komunikácií na rok 2019 a návrh Dodatku č. 8 k Zmluve 
o zriadení spoločného obecného úradu na výkon prenesených právomocí na úseku 
stavebného konania a pozemných komunikácií  
Materiál bol poslancom zaslaný spolu s programom. K zaslanému materiálu neboli žiadne 
pripomienky. Poslanci OZ hlasovali o uznesení č. 37/2019 nasledovne: 
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Poslanci hlasovali o uznesení č. 38/2019 nasledovne: 
Výsledky hlasovania:                          

prítomní:   7 (Štefan Antala , Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Mgr. Tivadar Török)  

za:               7 (Štefan Antala , Eva Bohosová, Monika Csernyánszka, 
Andrej Farkas, Bc. Zoltán Kucsora, MVDr. Ferdinand 
Kulcsár, Mgr. Tivadar Török)              

proti:         0                                      
                                   zdržal/a sa:   0  

neprítomní pri hlasovaní:     2 (Anita Nagyová, Vidor Olláry) 
 
Informácia starostky 
Pani starostka informovala prítomných o: 
1. aktuálnom stave žiadostí o dotáciu v rámci programu Interreg  V-A SK-MR. Uviedla, že je 
nutné do žiadosti uviesť konkétnych vystupujúcich a dátum obecných osláv v roku 2020. OZ 
sa zhodlo, na dátume 20. 6. 2020 a na hlavnom účinkujúcom, ktorým bude Charlie. 
2. projekte podanom na detské ihrisko, ktorý opakovane nebol úspešný 
3. stave príprav obecných osláv a vyzvala prítomných, aby si potrebné prísady do gulášov ktoré 
budú variť zaobstarali sami a vyúčtovali výdavky s tým spojené na obecnom úrade. Dohodli sa 
aj na hlavnej cene do tomboly, čím by mal byť televízor. Poprosila prítomných poslancov, aby 
oslovili 3 podnikateľov o dary do tomboly a pomohli s predajom tomboly za cenu 0,20 Eur/kus. 
Informovala, že v piatok 14.6.2019 bude od 17:00 na ihrisku stretnutie ohľadom obecných 
osláv. 
4. možnosti zabezpečenia stravovania pre deti v MŠ a žiakov v ZŠ zo Zlatnej na Ostrove od 
1.9.2019. 
Diskusia 
Poslanci nemali príspevky do diskusie. 
Záver 
Pani starostka poďakovala prítomným  za účasť a ukončila zasadnutie OZ o 20:25 hod.. 

 

Zapísala: Ing. Adriana Tóthová                                .....................V.R................................ 

                         

 

 

 

.....................V.R.....................  

      Ing. Iveta Feketeová 
            starosta obce 

 

Overovatelia:  

 

Andrej Farkas       ...........V.R. ............................ 

 

Bc. Zoltán Kucsora                   ............V.R. ........................... 


